
Moi Burgemister,

Van de week las ik understaond bericht in de kraant. In mien ogen een 
hiel lovensweerdig  initiatief.
Non liekt het mij eigenlieks normaal  dat Gemientes niet achter blieft bij 
de Previncie.
Sinds een jaor of wat bin ik Steektaolambassadeur (veurheen 
Taolschulte) van de Gemiente Coevern en het liekt mij hartstikke mooi 
um  met de Raod van Coevern, 
as corona het toelat, an te sluiten bij de actie van de  Staoten en zo oeze 
mooie steektaol in de schienwarpers te zetten.
In een aantal Gemientes gebeurt dit ieder jaor al in de meertmaond en 
daor bint ideeën en veurbielden zat te vinden.
Geern vernim ik of der van je kaant interesse is.
Samen met de Coevorder vrijwilligers van het Huus van de Taol, kunt wij 
dan kieken hoe ow ien en aander haanden en voeten kunt geven.

Vrundelijke Groet,

Henk van Tellingen
Streektaolambassadeur Coevern.

Maart is de maand van de streektaal, dus willen PvdA, CDA en Forum voor Democratie die 
maand in Provinciale Staten van Drenthe -ook - in het Drents vergaderen.

De drie fracties dienen woensdag een motie in om in maart het Nedersaksisch als voertaal in 
de Staten van Drenthe toe te staan. „Het is nu een soort ongeschreven regel dat je nu 
Nederlands in de Staten spreekt”, zegt indienster Janny Roggen (PvdA).

Nedersaksisch in ere houden

Ze wijst er op dat het Nedersaksisch in 1988 is erkend als regionale taal. Om die in ere te 
houden, zou het dus goed zijn die taal ook in de Staten van Drenthe te bezigen.

„Het gaat dan dus niet alleen om het Drents, maar ook om bijvoorbeeld het Gronings of het 
Drents”, zegt Roggen. De meeste Statenleden zullen echter het Drents machtig zijn. Om te 
voorkomen dat sommigen de verhandelingen niet kunnen volgen, heeft Roggen de hulp 
ingeschakeld van het Huus van de Taol. Medewerkers van ‘t Huus zullen vantevoren de 
bijdragen van Statenleden vertalen in het Nederlands, zodat voor iedereen duidelijk is wat er 
gezegd wordt.



Roggen wijst er op dat de provincie zich in de cultuurnota heeft verplicht om het 
Nedersaksisch te promoten. Regelmatig gebruik van de streektaal is volgens Roggen goed 
voor de verbondenheid van de regio. Roggen ervaart wel steun bij andere fracties, maar 
vragen sommigen zich wel af wat het allemaal gaat kosten. Woensdag zullen Provinciale 
Staten zich er over uitspreken.


